

Sayı : 2022/02
Konu : Kayıt Ücreti ve Yıllık Aidatlar Hk.

05/01/2022

ODALARA 02 NOLU GENELGE

Bilindiği üzere, 17.12. 2021 tarih ve 31692 sayılı Resmi Gazetede yayımlanan 2021/1 sayılı Asgari Ücret Tespit Komisyonu Kararı uyarınca asgari ücret 01.01.2022–31.12.2022 tarihleri arasında günlük brüt 166,80- TL olarak belirlenmiştir. Dolayısıyla asgari ücret bu dönemde aylık brüt 5.004.00.-TL olarak uygulanacaktır.

Bu doğrultuda, kayıt ücreti ve yıllık aidatların 01/01/2022- 31/12/2022 dönemini kapsayacak uygulama esasları Kanunun 61'nci ve ilgili Yönetmeliğin 7 inci maddesinin üçüncü fıkrası çerçevesinde, yeniden belirlenmiş olup; yazımız ekinde gönderilmektedir.

Bilgilerinizi ve odanıza bağlı olan üyelerinize duyurulması hususunda gereğini bilgilerinize rica ederiz.



M. Cengiz ALKIN
Genel Sekreter



Hasan ALIŞAN
Başkan

EKİ: 2022 Kayıt Ücreti ve Yıllık Aidat Tablosu

01/01/2022-31/12/2022 TARİHLERİ ARASINDA ODALARCA TAHSİL EDİLECEK YILLIK AİDAT VE ODALAR, BİRLİKLER, FEDERASYONLAR VE KONFEDERASYONUN DÜZENLEYECEKLERİ VE ONAYLAYACAKLARI BELGELER İLE YAPTIKLARI HİZMET KARŞILIKLARINA İLİŞKİN TARİFELER

1. ODA GRUPLARINA GÖRE		KAYIT ÜCRETİ VE YILLIK AİDAT	HİZMET KARŞILIKLARI VE BELGE ÜCRETİ
1. GRUP ODALAR	Ankara, İstanbul, İzmir ve bu illerin büyükşehire dahil tüm ilçelerinde	505,00.-TL	51,00.-TL
2. GRUP ODALAR	Ankara, İstanbul, İzmir ile Kalkınmada öncelikli iller dışında kalan illerin merkez ilçeleri ve büyükşehire dahil ilçelerinde	505,00.-TL	51,00.-TL
	Merkez ilçe haricindeki diğer ilçelerinde	505,00.- TL	51,00.-TL
3. GRUP ODALAR	Kalkınmada öncelikli illerin büyükşehire statüsünde bulunan iller ve büyükşehir belediyesi sınırlarına dahil tüm ilçelerinde	505,00.- TL	51,00.-TL
	Diğer illerin merkez ilçelerinde	505,00.-TL	51,00.- TL

2. MUAFİYET GRUBUNA GÖRE	KAYIT ÜCRETİ VE YILLIK AİDAT	HİZMET KARŞILIKLARI VE BELGE ÜCRETİ
1. 30/03/2013 tarih ve 28603 sayılı Resmi Gazetede yayımlanan özürlülük ölçütü, sınıflandırması ve özürlülere verilecek Sağlık Kurulu Raporları Hakkında Yönetmeliğe göre özürlü sayılanlar	505,00.-TL	51,00.-TL
2. Gaziler, şehit, gazi dul ve yetimleri		
3. Gelir Vergisi Kanununa göre vergiden muaf sayılan esnaf ve sanatkarlar		
4. Esnaf ve Sanatkar siciline kayıtlı kadın esnaf ve sanatkarlar		

3. ODALARIN, BİRLİK VE FEDERASYONLARA, BİRLİK VE FEDERASYONLARIN KONFEDERASYONA ÖDEYECEKLERİ KAYIT ÜCRETLERİNE İLİŞKİN TARİFELER	
I. Grup Odalar ve Birlikler ile merkez ve büyükşehire dahil ilçelerinde (Federasyonlar bu gruba dahildir)	5,004,00.-TL
Diğer ilçelerinde	2,502,00.-TL
II. Grup Odalar ve Birlikler ile merkez ve büyükşehire dahil ilçelerinde	3,753,00.-TL
Diğer ilçelerinde	2,502,00.-TL
III. Grup Odalar ve Birlikler ile bu illerin tüm ilçelerinde	2,502,00.-TL

****Belge Onayı ve Hizmet Karşılığında Alınacak Ücretler:** Nispi olanlarda, belgede geçen değerin binde onudur. Ancak bu miktar belge sahibi esnaf ve sanatkardan alınan yıllık aidat miktarını aşamaz.

****Ücret tarifelerinin Birliklerce onaylanması karşılığında belge satış fiyatına ilaveten her bir tarife için 51,00.-TL onay ücreti tahsil edilecektir.**